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PROCES - VERBAL 
ŞEDINŢĂ  ORDINARĂ  25.07.2023 

Încheiat astăzi, 25.07.2023, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al Municipiului Tecuci, 
care are loc la Casa de Cultură  a Municipiului Tecuci, Sala Studio - ora 16 

edinţa Consiliului Local de astăzi este înregistrată  audio-video. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Bună  ziva tuturor, începem şedinţa ordinară  din 

data data de:25.07.2023, ora 16 00  rog pe domnul Secretar să  facă  prezenţa. 
D1. Secretar General Borşan George - Face prezenţa în ordine alfabetică  astfel: Bîrzu S.- prezent 

Cîmpanu T. - prezent; Drăgan o.C. - prezent; Dumbravă  A.R. - prezent; Grama F.I. - prezent; Leonte 
I. - prezent; Miron C.N.- prezent; Miron Dumitrescu D.D.- absent nemotivat; Paraschiv M.M.,- absent 
motivat; Pascal R. - prezent; Pădure A.L. - absent motivat, Pelin E.D.- prezent; Pleşu F. - absent 
motivat; Radu G.B.- prezent, Radu V. - prezent, Sandu A.-prezent, Susanu B.B. - absent motivat, 
Ursulică  C.- prezent i Nacu Violeta, revine pe funcţia de consilier local, în temeiul referatului 
nr.34552/19.07.2023 şi referatului nr.34641/R121.07.2023, întocmit de Biroul Juridic, prin care ne aduce 
la cunoştinţă  Incheierea de şedinţă  intermediară  nr. 1 8/ 1 9.07.2023, care este executorie dar nedefinitivă, 
putând fi atacată  cu recurs, dacă  apreciază  Instituţia Prefectului, prin care d-na Nacu Violeta revine în 
funcţia de consilier local, începând cu data de astăzi. Aşadar sunt 1 9 consilieri locali în funcţie, 5 absenţi 
deci 1 4 consilieri locali prezenţi, şedinţa poate să  înceapă. 

D-na. Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dăm cuvântul domnului Primar şi îl rugăm să  ne 
citească  ordinea de zi cu cele două  dispoziţii: 

D1. Primar - Dau citire Dispoziţiei nr. 1135 din 18.07.2023 privind convocarea Consiliului Local în 
şedinţă  ordinară, în data de 25.07.2023, ora 16 00,  cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre nr. 137 / 18.07.2023 privind aprobarea contului de execuţie a bugetului centralizat al U.A.T. 
Municipiul Tecuci pe trimestrul 11 2023; 

2. Proiect de hotărâre nr. 138 / 18.07.2023 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 
2023 la Societatea PIEŢE PREST TEC SRL TECUCI; 

3. Proiect de hotărâre nr. 139 / 18.07.2023 privind darea în administrare Ministerului Mediului, Apelor şi Pădurilor a 
unui teren în suprafaţă  de 1 5 mp, identificat conform anexei la prezenta hotârâre; 

4. Proiect de hotărâre nr. 140 / 1 8.07.2023 privind atestarea aparteneţei unui imobil - teren Ia domeniul privat al 
Municipiului Tecuci; 

5. Proiect de hotărâre nr. 1 4 1 / 1 8.07.2023 privind: aprobarea rezultatului final la evaluarea anuala a managerului 
instituţiei publice de cultură  Biblioteca Municipala Stefan Petica Tecuci, subordonata Consiliului Local Tecuci 
- pentru activitatea desfăşurată  în perioada 13.05.2022-13.05.2023. 

6. Proiect de hotărâre nr. 142 / 1 8.07.2023 privind: aprobarea rezultatului final la evaluarea anuala a managerului 
instituţiei publice de cultură  Muzeul de Istorie Teodor Cincu Tecuci, subordonata Consiliului Local Tecuci - 
pentru activitatea desfăşurată  în perioada 24.05.2022-24.05.2023. 

7. Proiect de hotărâre nr. 1 43 / 1 8 .07 .2023 privind: aprobarea Regulamentului de organizare si desfasurare a 
evaluarii anuale a managementului institutiei publice de cultura Casa de Cultura Tecuci, precum si desemnarea 
membrilor Consiliului Local Tecuci in comisia de evaluare si in comisia de solutionare a contestatiilor pentru 
evaluarea anuala a managerului institutiei publice de cultura - Casa de Cultura Tecuci - subordonata Consiliului 
Local Tecuci. 

8. Informări, interpelări, petiţii. 
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D1. Primar -- O să  dau citire şi Dispoziţiei nr.1137/ 24.07.2023 privind completarea ordinii de zi a 
şedintei ordinare, din data de: 25.07.2023, ora 16 00  cu următoarele proiecte: 

1. Proiect de hotărâre nr. 149 / 24.07.2023 privind rectificarea bugetului centralizat de venituri şi 
cheltuieli al U.A.T.Municipiul Tecuci pe anul 2023 şi estimările pe anii 2024-2026. 

2. Proiect de hotărâre nr. 1 50 / 24.07.2023 privind aprobarea modificarii si completarii HCL 
nr.9/03.03.2020 pentru aprobarea contractarii unei finantari rambursabile interne in valoare de 30.000.000 
lei. 

3. Proiect de hotărâre nr. 151 / 24.07.2023 privind modificarea Anexelor la HCL nr. 34/28.02.2023 
privind aprobarea Programului de activităţi culturale al municipiului Tecuci, aferent perioadei aprilie - 
decembrie 2023, astfel cum a fost modificat prin H.C.L. nr. 79/27.04.2023 şi H.C.L. nr. 90/29.05.2023. 

4. Proiect de hotărâre nr. 1 52 / 24.07.2023 privind aprobarea Regulamentului de Organizare a Galei 
Excelentei Tecucene. 

5. Proiect de hotărâre nr. 144 / 24.07.2023 privind modificarea indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul MODERNIZARE STRĂZI ETAPA 2-LOT2 Municipiul Tecuci, jud Galaţi. 

6. Proiect de hotărâre nr. 145 / 24.07.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie, pentru obiectivul Reabilitare sală  multifuncţională  
sediu primăria Tecuci. 

7. Proiect de hotărâre nr. 1 53 / 24.07.2023 privind aprobarea componenţei Grupului de Lucru Local şi 
a Planului Local de Acţiune pentru incluziunea comunităţilor de romi, conform strategiei de incluziune a 
cetăţenilor români aparţinând minorităţii rome pentru perioada 2022-2027 aprobata prin H.G. nr.560/2022. 

8. Proiect de hotărâre nr. 146 / 24.07.2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare între 
Ministerul Muncii şi Solidarităţii Sociale (MMSS) şi UAT Tecuci, judeţul Galaţi, referitor la colaborarea 
instituţională  în cadrul proiectului HUB de servicii MMSS-SII MMSS, Cod MySmis 130963. 

9. Proiect de hotărâre nr. 147 / 24.07.2023 privind modificarea art. 2 din HCL nr. 31 din 28.02.2023 
privind aprobarea proiectului 5.Renovare energetica a clădirilor publice din Municipiul Tecuci - Scoala 
Generala nr. 1 0 Dimitrie Sturdza-Corp C7 si a cheltuielilor legate de proiect, in vederea finantarii acestuia 
în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Axa 2 - Schema de granturi pentru eficienţă  
energetică  şi rezilienţă  în clădiri publice, Operaţiunea B.2. Renovarea energetică  moderată  a clădirilor 
publice. 

10. Proiect de hotărâre nr. 148 / 24.07.2023 privind darea în folosinţă  gratuita a unor mijloace fixe catre 
Institutiile subordonate Consiliului Local Tecuci. 

D1. Primar - Înainte de a vă  da cuvântul doamna preedinte aş  vrea să  vă  spun că  având în vedere 
faptul că, şedinţa se desfăşoară  astăzi pe data de 25, având un număr mare de colegi aflat în concedii şi 
acesta este şi unul din motivele pentru care am pus şedinţa pe data de 25 pentru că  urmează  să  plece alti 
colegi în concediu şi înţeleg că  şi domnul secretar va pleca în concediu, ani preferat să  o punem pe 25 
motiv pentru care toţi dintre dumneavoastră  aţi primit partea de completare destul de târziu şi în numele 
Aparatului de specialitate aI Primarului vreau să  îmi cer scuze pentru această  situaţie, dar trebuie să  ne 
înţelegeţi că  avem un volum foarte mare de proiecte la care lucrăm, în general sunt cele pe care 
dumneavoastră  le-aţi aprobat prin PNRR mai avem şi cele din fonduri guvernamentale este şi perioada de 
concedii se suprapun unele peste altele şi încercăm să  facem în aşa fel încât să  mulţumim pe toată  lumea 
după  cum de altfel aţi putut observa la începutul şedinţei avem 5 colegi care sunt în concediu deşi în 
Consiliul local şi în Aparatul de specialitate sunt probleme în ceea ce priveşte partea de resursă  umană, nu 
mai spunem că  în ultima perioadă  au plecat destul de mulţi colegi fie pe cale naturală  fie din alte 
considerente şi suntem un pic strâmtoraţi în ceea ce priveşte resursa umană, vă  mulţumesc doamna 
preşedinte aveţi cuvântul. 
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D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Tecem să  votăm ordinea de zi de astazi, cu o mică  
specificaţie, dacă  sunteţi de acord ca punctul 7 de pe prima dispoziţie şi punctul 4 de pe a 2-a dispoziţie să  
le lăsăm la urmă  pentru că  sunt cu vot secret. Este toată  lumea de acord? Da, mulţumesc. Trecem să  votăm 
ordinea de zi cu această  specificaţie că  cele 2 puncte de pe ordinea de zi să  le lăsăm la sfârşit, cine este 
,,pentru, ,, împotrivă  sau se abţine. 

Se înregistrează  unanimitate (14 ) voturi pentru. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Trecem la Dispoziţia nr.1135/ 18.07.2023, cu 

punctul 1 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 137 / 18.07.2023 privind aprobarea contului de execuţie a 
bugetului centraiizat al U.A.T. Municipiul Tecuci pe trimestrul 11 2023. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (14) voturi pentru. 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 138 / 18.07.2023 privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2023 la Societatea PIEŢE PREST TEC SRL TECUCI. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrez  unanimitate (1 4) voturi pentru. 
Se trece Ia punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 139 / 18.07.2023 privind darea în 

administrare Ministerului Mediului, Apelor şi Pădurilor a unui teren în suprafaţă  de 15 mp, identificat 
conform anexei Ia prezenta hotârâre. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 4) voturi pentru. 
Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 140 / 18.07.2023 privind atestarea 

aparteneţei unui imobil - teren Ia domeniul privat al Municipiului Tecuci. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (14) voturi pentru. 
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 141 / 18.07.2023 privind: aprobarea 

rezultatului final Ia evaluarea anuala a managerului instituţiei publice de cultură  Biblioteca Municipala 
Stefan Petica Tecuci, subordonata Consiliului Local Tecuci - pentru activitatea desf şurată  în perioada 

13.05.2022-13.05.2023. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (14) voturi pentru. 

Se trece Ia punctul 6 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 142 / 18.07.2023 privind: aprobarea 
rezultatului final la evaluarea anuala a managerului instituţiei publice de cultură  Muzeul de Istorie Teodor 
Cincu Tecuci, subordonata Consiliului Local Tecuci - pentru activitatea desfăşurată  în perioada 24.05.2022- 
24.05.2023. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 4) voturi pentru. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Punctul nr.7 îl lăsăm la sfârşit, pentru că  este cu vot 

secret. Trecem la Dispoziţia nr. 1137/ 24.07.2023, de completare a ordinii de zi: 
Se trece la punctul 1 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: Proiect 

de hotărâre nr. 149 / 24.07.2023 privind rectificarea bugetului centralizat de venituri şi cheltuieli al 
U.A.T.Municipiul Tecuci pe anul 2023 şi estimările pe anii 2024-2026. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D1.Pascal R. - In completare la cee ce a spus domnul Primar înainte de şedinţă, vă  rog măcar ce este 

parte de buget să  nu mai vină  pe completare, mereu am avut în ultimele 5 luni, bugetul pe completare, 
rectificările de buget le-am primit astazi la 1 1 .30, măcar cu o zi înainte, să  ne uităm şi noi pe ele. 

D1.Primar - Domnul consilier mi-ar face plăcere ca din partea fiecărei formaţiuni politice, să  avem 
câte un reprezentant ca în momentul în care facem aceste rectificări să  ne întâlnim, să  le discutăm, să  nu fie 
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probleme, în special am considerat că  nu sunt probleme pentru că  sunt nişte echipe în principal ce ţin de 
partea de şcoli şi grădiniţe pentru că  am depistat nişte probleme cea mai mare modificare este la Gădiniţa din 
din Bălcescu unde vă  spun sincer m-a chemat doamna director acolo, când am intrat în sală  mi-a venit să  
plâng, era un miros de mucegai, nu poţi să  ţii copii în miros de mucegai, mai ales că  o să  începă  şi şcoala 
pentru că  îi faci astmatici şi am hotărât să  facem această  modificare chiar dacă  nu ne este nici nouă  comodă, 
pentru că  bănuţii sunt cum sunt şi încercăm să  îi drămuim dar efectiv când e vorba de copii trebuie să  facem 
cumva să  să  o scoatem la capăt. Mai avem o urgenţă  la Şcoala 6 unde le plouă  pe la luminator, ceva în genul 
acesta şi acolo este o problemă  destul de delicată. 

D1.Viceprimar Drăgan o.c. - Confirm către colegii mei, aşa este, căci am fost atât la Gradiniţa din 
Bălcescu cât şi la Şcoala nr. 6. 

D1.Primar. - Imi asum răspunderea i v-am spus de la început, v-am explicat şi motivaţia, astăzi e 25 
de regulă, noi şedinţele le facem pe 27,28, le-am facut aşa tot datorita faptului că  sunt foarte mulţi oameni 
care pleacă  în concediu, este o perioadă  destul de complicată. Aşa cred că  este cel mai corect în momentul 
când facem o rectificare ori vă  trimitem rectificarea dinainte căci până  se pune proiectul până  îl face mai 
durează  două-trei zile, dar noi dacă  avem rectificarea cu sumele putem să  o trimitem, o vedeţi, dar mai apar 
situaţii neprăvăzute, cum au fost la Gradinită, Scoala 6. Dacă  vreţi să  veniţi să  ne punem la masă  să  vedem 
ce facem cu organigrama trebuie să  intervenim cel puţin la colegii care sunt la D.S.P., la toate serviciile unde 
sunt muncitori calificaţi, necalificaţi, dacă  nu reuşim să  le creştem un pic salariile să  ştiţi că  vom rămâne fră  
oamenii. Există  o criză  de oameni, căci oamenii sunt nemulţumiţi pentru că  salariile sunt foarte mici şi 
trebuie să  găsim o variantă  încât să  putem să-i menţinem la Primărie, pentru că  indiferent cine vine în locul 
meu tot nevoie de oameni va avea şi trebuie să  găsim o formulă  încât să-i mulţumim, aceleaşi probleme să  
ştiţi că  sunt peste tot dacă  inclusiv la la măturat stradal nu mai vin oamenii pe salarii minime, deci trebuie să  
găsim o formulă  tot împreună, să  vedem care este cea mai bună  variantă. 

Se supune Ia vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 4) voturi pentru 

Se trece Ia punctul 2 aI completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: Proiect 
de hotărâre nr. 150 / 24.07.2023 privind aprobarea modificarii si completarii HCL nr.9/03.03.2020 
pentru aprobarea contractarii unei finantari rambursabile interne in valoare de 30.000.000 Iei. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D1.Primar - Aş  vea să  fac o completare, deci practic introducem la finanţare Strada Ştefan Puţanu din 

cartierul Criviţeni pentru că  ne-a rămas o sumă  de aproximativ 700.000 Iei pe care nu am utilizat-o din 
finanţarea rambursabilă, dacă  nu folosim aceşti bani vom plăti o penalitate de 02, 05 nu mai ştiu exact cât 
prevede Codul fiscal pentru neutilizarea acestor bani, dacă  tot o avem să  îi folosim în întregime aceşti 
bănuţi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  9 voturi pentru şi 5 abţineri (dl. Drăgan O.C., dl. Câmpanu T., dl.Grama F.I., 

dI. Miron C.N., dl. Pascal R.). 
D1.Secretar - Vreau să  vă  precizez că  punctul 2 de pe Completarea ordinii de zi, a fost respins 

deoarece la contractarea de împrumuturi, conform art.139 alin.3 lit.b, presupune majoritatea absolută. 
Se trece la punctul 3 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 151 / 24.07.2023 privind modificarea Anexelor la HCL nr. 34/28.02.2023 
privind aprobarea Programului de activităţi culturale al municipiului Tecuci, aferent perioadei 
aprilie - deceinbrie 2023, astfel cum a fost modificat prin H.C.L. nr. 79/27.04.2023 şi H.C.L. nr. 
90/29.05.2023. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Se înregistrează  9 voturi pentru şi 5 abţineri 

(dl. Drăgan O.C., dl. Câmpanu T., dl.Grama F.I., dl. Miron C.N., dl. Pascal R. ).-proiectul a trecut. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Punctul nr.4 rămîne la sfârşit, întrucât este cu vot 

secret. 
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Se trece Ia punctul 5 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: 
Proiect de hotărâre nr. 144 / 24.07.2023 privind modificarea indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul MODERNIZARE STRĂZI ETAPA 2-LOT2 Municipiul Tecuci, jud Galaţi. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Se înregistrează  9 voturi pentru şi 5 abţineri (dl. 

Drăgan o.c., dl. Câmpanu T., dI.Grama F.I., dl. Miron C.N., dl. Pascal R. ). - proiectul a trecut. 
Se trece la punctul 6 al completării ordinii de zi conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 145 / 24.07.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie, pentru obiectivul Reabilitare sală  
multifuncţională  sediu primăria Tecuci . 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D1.Pascal R. - Ce sursă  de finanţare o să  folosiţi pentru acest obiectiv? Caci nu aţi specificat în 

proiectul de hotărâre. 
D1.Primar - Probabil domnule consilier, cred că  o să  mergem pe buget propriu pentru anul viitor 

pentru că, proiectul de modernizare a Primăriei nu a prevăzut absolut nimic în ceea ce priveşte fosta sala de 
spectacole. Fosta administraţie a gândit ca acolo să  facă  un spatiu pentru birouri dar având în vedere că  
direcţia este clar către digitalizare şi către diminuarea numărului de salariaţi am considerat oportun a păstra 
acea locaţie tot ca destinaţie de sală  de evenimente, de spectacole, cred că  e cea mai bună  soluţie şi atunci am 
am contactat o firmă  specializată  în astfel de activităţi, au venit, au măsurat, au pregătit această  
documentaţie, noi avem nevoie de această  documentaţie şi pentru corelarea cu proiectul pe care noi îl avem 
la acest moment pentru că  vă  dau un exemplu pe partea de tavane este prevăzută  în proiectul nostru într-un 
fel, în DALI-ul acesta este prevăzut în alt fel. Dacă  tot facem aceste lucruri să  încercăm să  scădem cât mai 
mult costul pe care noi o să  trebuiască  să-1 suportăm de la bugetul local pentru a nu ne suprapune cu lucrări 
inutile şi acesta este motivul pentru care am făcut acest demers să  mergem cu amândouă  odată, suma e destul 
de consistentă, dar initial suma era aproape ori doi. 

D1.Viceprimar Drăgan O.C. - Este de fapt o completarea a proiectului existent, a sălii. 
D1.Primar - Va fi dotată  cu mochetă  de trafic intens cu un sistem de sonorizare cu bănci, cu un sistem 

de antifonare pentru a nu creia ecou în sală  cu nişte elemente decorative din lemn, draperii, corpuri de 
iluminat . 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 4) voturi pentru 
Se trece la punctul 7 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 153 / 24.07.2023 privind aprobarea componenţei Grupului de Lucru Local şi 
a Planului Local de Acţiune pentru incluziunea comunităţilor de romi, conform strategiei de 
incluziune a cetăţenilor români aparţinând minorităţii rome pentru perioada 2022-2027 aprobata 
prin H.G. nr.560/2022. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 4) voturi pentru 
Se trece la punctul 8 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 146 / 24.07.2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare între 
Ministerul Muncii şi Solidarităţii Sociale (MMSS) şi UAT Tecuci, judeţul Galaţi, referitor la 
colaborarea instituţională  în cadrul proiectului HUB de servicii MMSS-SII MMSS, Cod MySmis 
130963. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 4) voturi pentru 
Se trece la punctul 9 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 147 / 24.07.2023 privind modificarea art. 2 din HCL nr. 31 din 28.02.2023 
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privind aprobarea proiectului 5.Renovare energetica a clădirilor publice din Municipiul Tecuci - 
Scoala Generala nr.1O Diinitrie Sturdza-Corp C7 si a cheltuielilor legate de proiect, in vederea 
finantarii acestuia în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Axa 2 - Schema de 
granturi pentru eficienţă  energetică  şi rezilienţă  în clădiri publice, Operaţiunea B.2. Renovarea 
energetică  inoderată  a clădirilor publice. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (14) voturi pentru 
Se trece la punctul 10 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1137/ 24.07.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 148 / 24.07.2023 privind darea în folosinţă  gratuita a unor mijloace fixe catre 
Institutiile subordonate Consiliului Local Tecuci. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 4) voturi pentru 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Trecem la cele două  proiecte de pe ordinea de zi cu 

vot secret şi vă  rog să  nominalizaţi o comisie de numărare a voturilor. 
Se trece la pct 7 de pe Dispoziţia nr.1135/ 18.07.2023: Proiect de hotărâre nr. 143 / 18.07.2023 

privind: aprobarea Regulamentului de organizare si desfasurare a evaluarii anuale a 
managementului institutiei publice de cultura Casa de Cultura Tecuci, precum si desemnarea 
membrilor Consiliului Local Tecuci in comisia de evaluare si in comisia de solutionare a 
contestatiilor pentru evaluarea anuala a managerului institutiei publice de cultura - Casa de Cultura 
Tecuci - subordonata Consiliului Local Tecuci. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D1 Pascal R - Aceeaşi comisie de numărare a voturilor formată  din: dl.Drăgan o.c., dl.Grama F.I., 

dl.Pelin E.D. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Sunteti de acord? Da. 
D1. Leonte I. - In comisia de evaluare îl propun pe dl. Ursulică  Constantin. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Mai avem şi în comisia de soluţionare a contestaţiilor 

o propunere. 
D1. Leonte I. - Il propun pe domnul Radu Vladimir. 
Se trece Ia votul secret. 
D1.Pelin E.D. - In urma numărării voturilor pentru comisia de evaluare anuală  a managementului 

institutiei publice de cultura Casa de Cultura Tecuci, se constată  că  pentru dl.URSULICA CONSTANTIN, 
se înregistrează:1O voturi ,,pentru,, şi 4 voturi ,,împotrivă . Astfel în urma centralizării voturilor se 
desemnează  în comisia de evaluare domnul consilier URSULICĂ  CONSTANTIN. 

In urma numărării voturilor pentru comisia de soluţionare a contestaţiilor pentru evaluare anuală  a 
managementului institutiei publice de cultura Casa de Cultura Tecuci, se constată  că  pentru dl. RADU 
VLADIMIR, se înregistrează: 1 2 voturi ,,pentru şi 2 voturi ,,împotrivă . 

Astfel în urma centralizării voturilor se desemnea7  în comisia de contestaţie pentru evaluare anuală  a 
managementului institutiei publice de cultura Casa de Cultura Tecuci, domnul consilier RADU 
VLADIMIR. 

Se supune la vot Proiectul de hotărâre nr. 143 / 18.07.2023 privind: aprobarea Regulamentului de 
organizare si desfasurare a evaluarii anuale a managementului institutiei publice de cultura Casa de 
Cultura Tecuci, precum si desemnarea membrilor Consiliului Local Tecuci in comisia de evaluare si 
in comisia de solutionare a contestatiilor pentru evaluarea anuala a managerului institutiei publice 
de cultura - Casa de Cultura Tecuci - subordonata Consiliului Local Tecuci, împreună  cu propunerile 
conform procesului - verbal de numărare a voturilor. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Se înregistrează  9 voturi pentru şi 5 abţineri 
(dl. Drăgan O.C., dl. Câmpanu T., dl.Grama F.I., dl. Miron C.N., dl. Pascal R. ). - proiectul a trecut. 
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Se trece la pct 4 de Dispoziţia nr.1137/24.07.2023 privind completarea ordinii de zi: Proiect de 
hotărâre nr. 152 / 24.07.2023 privind aprobarea Regulamentului de Organizare a Galei Excelentei 
Tecucene. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Dl.Primar - Deci în primul rând aş  vrea să  vă  prezint ceea ce se doreşte a fi acest eveniment al galei 

excelenţei tecucene, este un eveniment prin care dorim să  premiem excelenţa aşa cum propune proiectul, 
ne referim aici la partea culturală  la partea artistică  la partea sportivă  pentru că  Tecuciul slavă  domnului are 
o surnedenie de copii talentaţi şi de oameni care fac cinste Tecuciului şi cred că  este de datoria noastră  a 
celor vremelnic aleşi în aceste funcţii de a le mulţumi şi de ai premia pe aceşti oameni care duc numele 
Tecuciului peste tot în ţară  şi în afara ţării motiv pentru care dacă  îmi permiteţi eu aş  vrea să  fac o şi o 
propunere în acest sens pentru cei 3 consilieri locali pentru că  mi se pare corect ca fiecare formaţiune 
politică  să  aibă  un reprezentant în această  gală  pentru că  nu dăm premii nici lui stânga nici dreptei, dăm 
premii unor copii talentaţi care au obţinut rezultate remarcabile fie vorbim de sport fie că  vorbim de 
educaţie fie vorbim de de alte chestiuni iar propunerea mea ar fi ca din partea Partidului Naţional Liberal, 
sa fie domnul Radu Vladimir, doamna Paraschiv Mirela-Magda, din partea Uniunii independente pentru 
Tecuci şi pe domnul Pădure Arhire - Lucian. 

D1. Secretar General Borşan George - Şi dacă  dl. Pădure nu vrea? 
Rămâne aceeaşi comisie de numărare a voturilor formată  din: dl.Drăgan O.C., dl.Grama F.I., dl.Pelin 

E.D. 
Se trece la votul secret. 
D1.Pelin E.D. - In urma numărării voturilor se înregistrează  pentru Comisia de analizare a 

propunerilor pentru Organizarea Galei Excelenţei Tecucene astfel: pentru dl.Radu Vladimir: 14 voturi 
,,pentru, pentTu d-ua Paraschiv Mirela - Magda: 13 voturi ,,pentru şi 1 vot ,,împotrivă  şi pentru 
dI.Pădure Arghire Lucian: 1 3 voturi ,,pentru şi 1 vot ,,împotrivă . 

Se supune la vot Proiectul de hotărâre nr. 152 / 24.07.2023 privind aprobarea Regulamentului de 
Organizare a Galei Excelentei Tecucene., împreună  cu propunerile conform procesului - verbal de 
numărare a voturilor. 

Se înregistrează  unanimitate (14) voturi pentru 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Trecem la punctul: Informări, interpelări, petiţii. 
D1.Ursulică  C. - Domnule Primar, stimaţi colegi, s-a închis managementul dezastruos de la C.U.P., 

a celor două  mandate ale lui Martin M şi Paladi S. S-a achiziţionat o nouă  maşină  de măturat, prin munca 
organizată  a actualului manager s-au închis datoriile către furnizorii de servicii, groapa de gunoi, 
mentenanţă. In acelaşi timp au scăzut preţurile de patru ori la mentenanţă  şi produse consumabile, 
vulcanizări şi spălare de utilaje. Am vrea dacă  se va putea si cred ca se poate să  umblati un pic si la salariile 
salariaţilor că  aţi rămas în urmă. Managementul e performant, munca este buna, salariile au rămas în urmă. 

Legat de apa potabilă  în Tecuci, de ce este aşa scumpă? Mai am o solicitare, prin aparatul propriu, să  
faceţi o întalnire cu administratorii, preşedinţii de asociaţii, căci cei de la Galaţi au luat-o razna, cu pretul 
apei, calitatea apei, serviciile, dar modul în care ne tratează, adică  la Tecuci la periferie avem două  feluri de 
tarife la stradal şi cei de la blocuri, pierderile le plătesc doar cei de la blocuri, toate avariile care au fost s-au 
facut pe strada nu la blocuri, iar pierderile le plătesc doar cei de la blocuri. Dacă  o să  faceţi comparaţii întTe 
facturi o să  vedeţi că  factura la apă  este mai mare ca cea de la gaz metan, nu este normal. Mai ales că  
jumătate din infrastructură  este facuta pe banii tecucenilor. Se anunţă  că  se bagă  apă  la Matca, de unde? Tot 
de la noi, pe banii nostril, e munca celor de Ia Galati sau a noastră? 

D1.Primar - Asa este. 
D1.Ursulică  C. - Nu lăasţi să-şi bată  joc de noi gălăţenii, să  o facă  la ei acasă, nu avem nevoie de 

stăpân. Ce se întâmplă  cu drumul de la autogară  la Kaufland? Când încep lucrările? Ştiu că  U.A.T. -ul are 
un representant în Consiliul de administraţie la Apă  - Canal. Nu stiu cum au fost aleşi, că  vorbeam de 
Martin Mihai care a condus spre dezastru C.U.P.-ul este şi la Apă-Canal, acesta ia 1 miliard pe an, din 
declaraţia lui de avere, se poate vedea, nu sunt invenţii de ale mele, acesta nu cred că  ne va apăra interesele 
niciodată. 

D1. Pascal R. - Aţi spus că  aveţi un raport de la C.U.P., să  ni-1 trimiteţi şi nouă. 
D1.Primar. - Se poate trimite fără  probleme. 
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D1.Ursulică  C. - D1.Cîmpanu a pus o întrebare la sedinta trecută, la care a zis că  nu aşteaptă  răspuns, 
din ce sunt plătiţi cei care au câştigat procesele cu U.A.T.-ul? Din buget. Dar nu s-a spus pentru ce, din cei 
care au câştigat procesul, unul a rămas fară  obiectul muncii iar celălălalt nu a mai fost văzut decât sporadic 
la servici, aşa că  atenţie atunci când se face apărarea. 

D1.Primar. - Aş  începe cu partea de C.U.P. căci aţi spus dumneavoastră, eu personal astăzi sunt 
foarte mulţumit de cee ce se întâmplă  la C.U.P., mai ales din pricina faptului că  din luna februarie a 
survenit o majorare la preţurile de depzitare, în depozitul de la Roşieşti, cu 25%, noi am reuşit pe aceleaşi 
costuri să  diminuăm pierderea pe care am avut-o acumulată  în timp, şi sper ca anul acesta, spre final dacă  
nu cumva au reusit sa o acopere, dar până  în toamnă  pierderea pe care a avut-o C.U.P.-ul se va acoperi. 

Dacă  C.U.P.- ul va fi pe zero ne va permite nouă, Consiliului Local să  putem garanta pentru această  
societate în vederea achiziţiei de noi utilaje, cel mai probabil de la mijlocul anului viitor partea de 
salubritate nu va mai fi facută  de către C.U.P. ci de către un operator privat care va fi stabilit de către 
Consiliul Judeţean prin această  Asociaţie de Dezvoltare Intercomunitară  din care face parte şi Tecuciul, va 
fi un operator de salubritate pe tot judeţul. Asta înseamnă  că  partea de colectat gunoiul nu va mai fi la noi 
la Tecuci ci va fi la un operator privat. Asta înseamnă  că  partea de Companie de Utilitati Publice va rămâne 
cu 2 activităţi principale: una se referă  la transportul public local şi a doua se referă  la salubritatea stradală. 

Pentru salubritatea stradală  eu cred că  este necesar să  mai investim în ceva utilaje iar dacă  reuşim să  
ajungem cu societatea pe zero, anul viitor să  facem un leasing pentru unu-doua utilaje necesare pentru 
salubritatea stradală. Astăzi am recepţionat o nouă  măturătoare pentru Tecuci, ea a fost achiziţionată  de noi, 
de Primărie, în următoarea sedinţă  să  o dăm în utilizare către C.U.P. Este o maşină  nouă, performantă  cu 
care vom face performanţă  în cee ce înseamnă  salubritatea oraşului pentru că  după  aceste lucrări care s-au 
desfăşurat în Municipiul Tecuci e nevoie de insistat pe cele două  măturători pe care le avem, mai avem 
încă  două  mici, dar din păcate nu reuşim să  facem faţă  cu ele, nu reuşesc să  tragă  foarte bine praful stradal, 
cele două, asta cumpărată  şi cea achiziţionată  acum 1 O ani sunt de capacitate mai mare şi au capacitatea de 
a trage praful de pe stradă  mult mai bine. In cee ce priveşte partea de salarii la C.U.P., e nevoie să  ne 
punem la masă  toţi reprezentanţii formaţiunilor politice, să  vedem ce facem cu aceste societăţi, oamenii din 
subordinea Primăriei care prestează  servicii diverse, fie că  este vorba de cei de la Zone Verzi, fie că  
vorbim de cei care se ocupa de reparaţii, trebuie să  intervenim pe aceste salarii pentru că  ne pleacă  oamenii, 
şi dacă  oamnenii încep să  plece nu vom mai avea cu cine să  facem performanţă. Pentru că  se apropie data 
de 1 O august, eu sper că  vom mai avea o şedinţă  până  atunci, vă  voi face o invitaţie tuturor celor din 
Consiliul Local pentru inaugurarea Iarmarocului traditional, bâlciul să  vedem pe ce dată  va fi deschiderea, 
ştiu că  anul trecut am fost tot cu dumneavoastră  la acest eveniment, frumos ar fi să  mergem şi anul acesta 
să  sperăm că  vremea va fi bună  şi toţi comercianţii vor fi mulţumiti, la fel şi tecucenii şi toţi cei care vor 
participa la acest eveniment. In ceea ce priveşte partea de întâlnire cu administratorii de blocuri, aştept să  
treacă  această  perioadă  de concedii ca să-i prind pe toţi acasă, să  vină  luna septembrie şi în luna septembrie 
vă  promit că  vom face o nouă  întâlnire cu aceştia să  vedem ce probleme mai au, cum putem să-i ajutăm, 
pentru că  într-adevăr sunt mari probleme în cee ace priveşte partea de apă  ş  canalizare. Pe Ghe. Petraşcu 
sunt destul de multe probleme, noi avem o finanţare un proiect pentru modernizarea canalizarii pe 
Ghe.Petrascu, sunt 3 canalizări care merg în paralel şi nici una bună, trebuie să  găsim o sursă  de finanţare, 
să  venim cu o canalizare nouă. Dezastrul celor de la Rotari a fost sesizat de către conducerea Primăriei la 
Corpul de Control Inspectoratul de Stat în Construcţii de Ia Bucuresti, care a fost în control pe tot cee ce 
înseamnă  lucrare din partea acestei firme, vedeţi şi dumneavoastră  cum arată  centrul, care trebuia adus la 
forma iniţială  de către cei care au băgat acele coloane de canaizare de apă, lucrările se vor surpa pentru că  
nu au procedat la o compactare conform prevederilor legale. E bine de ştiut că  vom accesa fonduri 
europene pe întregul tronson din zona centrală  şi partea de zonă  centrală  va fi modernizată  aşa cum trebuie. 
In cee ce priveşte tronsonul de la Autogara la Kauf[and vreau să  vă  spun că  săptămâna aceasta urmează  să  
semnăm ultimile hîrtii pentru atribuirea modernizării reţelei de canalizare şi de apă  de pe acest tronson, 
dacă  iniţial cei de la Apă  - Canal când am scos la licitaţie au spus că  nu sunt probleme au revenit ulterior şi 
au spus că  ar fi bine să  schimbăm, să  modemizăm canalizarea de pe primul tronson şi primul tronson va fi 
cel de la Tudor Pamfile, unde parţial canalizarea este schimbată  vom veni cu alta nouă, vom modemiza 
canalizarea de la Oituz până  la intersecţia cu Victoriei şi putem trece la amenajarea rapidă  a cestui tronson, 
după  care vom intra ori pe Nicoreşti ori pe Transilvaniei, să  remediem şi aici problemele. 
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Aş  vrea să  fac o infriiiarea si la str. Matei Basarab care este începută  încă  de anul trecut, am avu o sistare 
de 3 luni de zile datorată  celor de la Rotari, au întârziat foarte mult remedierea unui tub de canaizare din 
apropierea Scolii nr. 8 şi deasemenea ne-au întârziat foarte mult cei de la Electrica cu o licitaţie a sistemului 
de iluminat caznic. Adică  vrem să  îngropăm toate cablurile de pe str.Matei Basarab, pentru acest lucru 
plătim noi jumate din lucrare, partea de electrica plăteste jumate de lucrare, a fost o reorganizare în cee ce 
priveşte Electrica iar noi am fost blocaţi Ia mijloc, licitatia este la acest moment în sistem electric, probabil 
în scurt timp se va finaliza, constructorul va putea începe coborârea cablurilor de curent de la locuinţe şi 
după  ce se va întâmpla acest lucru vom intra efectiv si cu asfaltarea acestei străzi, eu sunt încrezător că  
pânăla finalul acestui an că  str. Matei Basarb şi str.Tudor Pamfile vor fi cel puţin la stratul de uzură. 

In ceea ce priveşte lotul 2 cel pe partea de împrumut lucrările se apropie de final, o să  solicit dacă  vrea 
o parte dintre consilieri să  facă  parte dintr-o comisie de recepţie, vom convoca oricum această  comisie de 
recepţie să  vedem cee ce s-a lucrat. Mai sunt nişte lucrări care mie personal nu îmi plac dar nu sunt eu 
inginer de meserie, am informat proiectantul şi dirigintele de şantier pentru că  aceste lucrări sunt în vizorul 
unui diriginte de şantier pe care Primăria îl plăteşte conform legii şi eu sper ca orice deficienţă  constatată  
pe aceste străzi să  fie remediate. In aceeaşi măsură  se Iucrează  în zona Ghe.Petraşcu - zona interblocuri, 
acolo unde se va schimba şi iluminatul şi se va face o stradă  suplimantară  care va face legătura dintre 
parcare E3A şi fundătura Andrei Şaguna, vom face o stradă  cu sens unic pentru a creşte număml de parcări 
în zona respectivă  şi pentru a facilita participanţii la trafic. Costul apei nu depinde de cei de la Tecuci, se 
stabileşte în baza unei fundamentări şi se fac în cadrul Asociatiei de Dezvoltare, deciziile se iau la nivelul 
Asociatiei de Dezvoltare ADI Apă  - Canal. Preţurile sunt pe creştere datorită  situaţiei econimice pe care o 
vedem, gradul de suportabilitate al oamenilor este unu destul de scăzut, atunci va trebui să  vedem cum 
putem preîntâmpina aceste creşteri mari de costuri. Nu ştiu ce va fi în anul 2024 am fost obligaţi să  
indexăm taxele şi impozitele locale, cred că  este cea mai mare indexare din ultimii ani, ce vom face din 
2025 căci ar trebui să  se plătească  impozit în funcţie de valoarea proprietăţilor, lucru ce va duce la creşteri 
substanţiale de taxe şi impozite locale, voi interveni pe acest subiect pentru că  aceste creşteri de taxe şi 
impozite să  nu afecteze foarte mult populaţia, în general pentru că  nivelul de trai mai ales la noi la Tecuci 
nu este unul extraordinar. 

D-na. Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dacă  nu mai sunt alte intervenţii, vă  mulţumim 
şi închidem lucrările şedinţei de astăzi. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces - verbal. 

Preşedinte de şedinţă, 	 Secretar General U.A.T. Municipiul Tecuci 
Dumbravă  A»i  Rodica 	 George Lucian Borşji1 
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